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Z A P I S N I K 

 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Pareno  održane u četvrtak 12. 

listopada 2017. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Pareno, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo,  Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Marino 

Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Đulijano Petrović, pročelnik 

Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, Nataša Simonelli, 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Damir Hrvatin, pročelnik 

upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Gordana Lalić, direktorica TD 

"PARENTIUM" d.o.o., Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Nataša Basanić Čuš, 

ravnateljica Centra za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo, Alfredo 

Mendiković i Silvija Deković, predstavnici Sportske zajednice Grada Poreča, Nadija Kos, 

ravnateljica Osnovne škole Poreč, Ester Zarli, ravnateljica Talijanske osnovne škole „B. 

Parentin“, Sanjica Sara Radetić, ravnateljica Umjetničke škole Poreč, Nataša Musizza, 

ravnateljica DV Paperino, Divna Radola, ravnateljica DV Radost, Boris Rogić, predstavnik 

Vatrogasne zajednice Istarske županije, Darko Jakac, direktor TD VSI Vodovod Butoniga 

d.o.o. Buzet, Ajna Temimović, stručni suradnik za odnose s javnošću i protokol, predstavnici 

medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Dean Pauletić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 

- Parenzo. 

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio sjednicu, pozdravio gradonačelnika i njegove 

zamjenike, vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, predstavnike proračunskih 

korisnika i ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 

 

 Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada prozvao je vijećnike, nakon čega je 

utvrđeno da je na sjednici nazočno 16 od ukupno 17 vijećnika Gradskog vijeća i to: 

1. Adriano Jakus, 2.  Zoran Zulijani, 3.  Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić, 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar, 

10. Dolores Ghersinich 11. Goran Gašparac, 12. Slavko Fornažar 13. Maurizio Zennaro, 

14. Mario Ritoša, 15. Emanuel Rudan i 16. Dražen Prgić 

 

Odsutan:  

1. Mirzet Hasanagić. 

 

 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjedavatelj je predložio da se prijeđe na utvrđivanje 

dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom, te je o istom otvorio raspravu. 

  

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelj je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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D N E V N I   R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

2. Odluka o prijenosu poslovnog udjela u TD VSI-Vodovod Butoniga d.o.o. Buzet 

 

3. Izvješće o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo u 2016. 

godini i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-

Parenzo za  2017. godinu 

 

4. Izvješće o radu i financijsko izvješće Talijanske osnovne škole - Scuola elementare 

italiana „Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2016. godinu 

 

5. Izvješće o radu i financijsko izvješće Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice 

„Radost“ Poreč za 2016. godinu 

 

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića - Scuola dell’ infanzia 

„Paperino“ Poreč-Parenzo za 2016. godinu 

 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za 2016. godinu 

 

8. Izvješće o radu i financijsko izvješće Fonda „Zdravi grad“ Poreč za 2016. godinu  

 

9. Odluke o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini k.č.br. 

4680/20 k.o. Poreč  

 

10. Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu 

od požara  Poreč u 2017. godini 

 

11. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 

 

TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 

1. Zoran Zulijani postavio je sljedeća pitanja: 

„ 1. U sklopu EU projekta izgrađena je nova crpna stanica Sv. Martin koja se nalazi  

neposredno uz uređenu sjevernu gradsku plažu Materada. Tijekom vrućih ljetnih mjeseci u 

više je navrata prijavljeno intenzivno širenje teških miomirisa iz crpne stanice. Kako se 

početkom rujna vrijeme pogoršalo te su obilne kiše  nevremena postala učestala, možemo 

reći, svakodnevna, primijećene su učestale ophodnje većeg broja djelatnika Odvodnje i 

ostalih službi u prostoru oko crpne stanice, tako da se mještani s prvom pitaju da li je sa 

sustavom odvodnje i crpnom stanicom sve u redu ili postoji neki problem? Da li je moguće 

anulirati odnosno smanjiti miomirise u neposrednoj blizini spomenute plaže koja je zadnjih 

godina postala omiljeno kupalište mnogih iz MO Veli Maj, njihovih gostiju i građana 

poreštine? 
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 2. Krajem 2013. godine Gradsko vijeće je usvojilo Odluku o uvjetima, mjerilima i 

postupku za utvrđivanje reda prvenstva za kupnju stanova iz Programa društveno poticane 

stanogradnje. Nakon toga je obavljen Javni poziv za podnošenje zahtjeva, te je prema 

prikupljenim dokumentacijama 10.10.2014. godine objavljena konačna lista prvenstva, a od 

tada kao da je negdje zapelo. Zanima me do kuda se stiglo sa POS programom čija je 

izgradnja planirana u Vranićima? 

Milan Laković, ogovarajući na prvo pitanje rekao je da je crpna stanica Sv. Martin  

najveća crpna stanica na aglomeraciji Poreč sjever, te da je objekt korektno izveden. 

Trenutno je u tijeku rok od godine dana u kojem, ukoliko nešto nije obavljeno u skladu sa 

projektom, Odvodnja od izvođača ima pravo tražiti poboljšanja. Navedeni problem 

posljedica je utjecaja oborinskih voda koje neki neodgovorni građani izlijevaju u sustav 

odvodnje otpadnih voda, a do izlijevanja dolazi zato jer kapacitet stanice nije dovoljan za 

obradu tolike količine otpadnih voda. Potvrdio je pojavu neugodnih mirisa na više lokacija, 

ne samo u uvali Sv. Martin, ali će u narednom periodu svi ti problemi biti riješeni.  

Đulijano Petrović, odgovarajući na drugo pitanje vezano za poticanu stanogradnju  

potvrdio je da je 2014. godine donesena konačna lista prvenstva za kupnju stanova po 

Programu poticane stanogradnje. Što se tiče same izgradnje, ona je u ingerenciji Agencije za 

pravni promet nekretnina (APN-a). Obveza Grada je bila prenijeti zemljište i ishoditi 

građevinsku dozvolu za komunalnu infrastrukturu (pristupne prometnice i priključke), što je  i 

učinjeno, a sve je ostalo obaveza spomenute Agencije koja je ishodovala četiri građevinske 

dozvole od ukupno šest. Na zadnjem sastanku koji je na inicijativu Gada Poreča održan u 

APN-u u Zagrebu prije od prilike mjesec dana, konstatirano je da su projektanti pripremili 

projekte za dva objekta i čim se ishoduju posebni uvjeti bit će proslijeđen zahtjev za 

građevinsku dozvolu. Danas je dobivena informacija iz APN-a da su poštom poslani projekti 

za dvije građevinske dozvole i očekuje se da će idućeg tjedna biti zaprimljeni u Gradskoj 

pisarnici. Nakon toga bi trebao uslijediti postupak javne nabave za odabir izvođača radova 

nadzornog inženjera i ostala daljnja procedura. Očekuje se da bi taj postupak trebao započeti 

krajem ve godine. 

 

2.  Slavko Fornažar iznio je sljedeću inicijativu i pitanje: 

 

Inicijativa: 

 " 1. Inicijativa je vezana za Centar za inkluziju i podršku u zajednici. Član sam MO 

Veli Maj na čijem području, u prostoru bivšeg restorana u Špadićima 18, djeluje spomenuti 

Centar, a koji je prostor dobiven na korištenje od Grada Poreča na deset godina. Centar je 

zadovoljan sa prostorom i suradnjom s Gradom, međutim istaknut je problem neadekvatno 

riješenog grijanja. MO je s tim problemom već upoznao Gradonačelnika, tako da bih ja samo 

apelirao da se ta problematika aktualizira i što prije riješi. Centar se bavi dnevnim boravkom 

ljudi koji imaju poteškoća n intelektualnoj razini i njima je bilo kakva pomoć dobrodošla, 

tako da bi bili zahvalni ukoliko bi Grad mogao osigurati neko dodatno grijanje za nadolazeću 

zimu jer su prošle godine morali biti u kaputima jer im postojeće grijane nije bilo dovoljno. 

 

 Pitanje: 

 2. Drugo moje pitanje gotovo je identično pitanju gospodina Zulijania vezano za 

poticanu stanogradnju, ali ću ga malo šire elaborirati. Prvi Javni poziv za podnošenje 

zahtjeva za kupnju stana po POS programu je upućen 23.12.2013.godine. Na taj Poziv 

pristiglo je 204 zahtjeva, a u planu je izgradnja 30 stanova u 6 objekata. Danas sam bio na 

stranicama APN-a na kojima još uvijek stoji da za dvije građevine Grad Poreč nije riješio 

dozvole za pristup prometnici i infrastrukturu. Međutim ako su to stari podaci i Grad je to sve 

riješio, moje pitanje bi bilo: prošle su skoro četiri godine od Javnog poziva, zašto se taj 



6 

 

projekt  još uvijek nije realizirao? Zainteresirani koji su se javili na taj Poziv i ušli su na 

Listu, prilično su ogorčeni zato jer ih u te protekle četiri godine nikad nitko nije kontaktirao 

niti se u medijima izjavljivalo što je s time, gdje su problemi i kada će se pristupiti realizaciji 

gradnje. Ako je u protekle četiri godine i bilo problema, pitam se zašto je toliko trajalo 

njihovo rješavanje? Poreč sa ovih 30 stanova zajedno sa već izgrađenim tzv. „Štifanićevim 

stanovima“ koji su građeni po drugom programu, ukupno imati  60 stanova. Usporedbe radi 

jedan Umag, koji ima manje stanovnika od Poreča, u svakom mandatu realizira par zgrada u 

poticanoj stanogradnji i već imaju 72 stana, Pula 95, Rovinj 59, Novigrad 20, a Labin 40 

POS stanova. Uvijek se volimo hvaliti da je Poreč jedan od najprosperitetnijih gradova, da je 

njegov proračun po glavi stanovnika jedan od najvećih, međutim, s druge strane na ovakvim 

programima kao što je poticana stanogradnja debelo zaostajemo za drugim gradovima u 

Istri, pa molim pojašnjenje po tom pitanju.“ 

  

Gradonačelnik Loris Peršurić, vezani za inicijativu oko grijanja prostora Centra za 

inkluziju i pomoć u zajednici, upoznat od strane predstavnika Mjesnog odbora Veli Maj i već 

su pokrenute sve potrebne aktivnosti za rješenje tog problema, tako da će u navedeni prostor 

biti postavljeno adekvatno dodatno grijanje. Osim toga, postoji još zahtjeva čije je rješavanje 

također u tijeku. 

Što se tiče POS stanova, naglasio je kako se u četiri protekle godine promijenilo 

najmanje tri direktora Agencije za pravni promet nekretnina, a to je značilo gotovo svaki put 

ponovno pregovaranje itd.. Sada je situacija takva da je Grad riješio svoje obaveze, pripreme 

za svih šest objekata sa ukupno 30 stanova privedene su kraju, te se krajem godine očekuje da 

će APN raspisati natječaj o izvođenju da bi se u 2018. godini započelo s gradnjom. 

  

Slavko Fornažar, osvrnuo se na informaciju Gradonačelnika o čestim promjenama 

direktora u protekle četiri godini, naglasivši kako mu nije poznato o kojim je direktorima 

riječ, odnosno, tko je u Gradu bio zadužen za projekt poticane stanogradnje? Ako je i bilo 

problema u realizaciji projekta, zašto se nije promijenila lokacija? Zar je opravdanje za ne 

realizaciju projekta promjena direktora? Zar nitko drugi u vlasti u te četiri godine nije mogao 

preuzeti na sebe realizaciju tog projekta? Grad je imao svu moć u svojim rukama da to 

bezbolno i u veoma kratkim rokovima realizira, a nikome od onih koji su izvan vlasti nije 

poznato zašto projekt još nije realiziran. 

 

Gradonačelnik, pojasnio je da je pri spominjanju čestih promjena direktora govorio o 

direktorima APN-a. Odabrana lokacija u Vranićima je adekvatna za gradnju POS stanova i na 

istoj je Grad postavio sve što je potrebno za gradnju tih objekata. Odjel koji vodi poslove 

stanova u Gradu Poreču je Upravni odjel za upravljanje gradskom imovinom, koji je svoj dio 

posla, zajedno sa Upravnim odjelom za komunalni sustav, odradio do kraja. 

  
(Inicijativa i pitanje je upućeni su Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom 

dopisom KLASA: 011-01/17-01/191,192 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 3. Mario Ritoša postavio je sljedeće pitanje: 

„Moj obiteljski liječnik zajedno sa grupom svojih kolega zamolio me je da postavim 

pitanje vezano za lokaciju zavoda za mirovinsko i zdravstveno osiguranje. Ta se problematika 

pokušava rješavati već tridesetak godina. Oni su svakodnevno u kontaktu sa bolesnim 

osobama i invalidima koji im prenose svoje probleme. Naime, često moraju pisati neke 

potvrde s kojima netko od rodbine tih nemoćnih ljudi može doći u urede zavoda rješavati 

njihove potrebe, jer se oni nikako ne mogu penjati čak na drugi kat zgrade. Oni mole 

Gradonačelnika, predsjednika Gradskog vijeća i vijećnike da se pokuša problem postaviti na 

neku višu razinu i pronađe neko konačno rješenje. Stranka umirovljenika, kao predstavnik 
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populacije građana kojima je lokacija tih ureda najveći problem, pridružuje se tom zahtjevu. 

Zamolio je Gradonačelnika da informira vijećnike kako se do sada taj problem pokušao 

riješiti i gdje je zapelo, odnosno, da li ima neku novu ideju temeljem koje misli da bi se taj 

problem mogao u skoroj budućnosti pozitivno riješiti ili će se i dalje u nedogled čekati da se 

nešto pozitivno desi? Ako se čeka da netko iz Zagreba reagira, onda će se čekati i dalje jer 

oni ovaj problem niti vide niti osjećaju. Znači, odlučno treba krenuti u rješavanje problema, 

možda i javnim okupljanjem građana,jer je činjenica da se kod nas jedino na takav način 

neke stvari mogu riješiti.  

  

 Gradonačelnik Loris Peršurić, podržao je zahtjeve građana vezano za rješavanje 

lokacije ureda Zavoda za zdravstveno, Zavoda za mirovinsko osiguranje i Zavoda za 

zapošljavanje u Poreču, naglasivši da se, bez obzira na činjenicu da su isti u ingerenciji 

Države, mora na nivou Grada krenuti u iznalaženje konačnog rješenja tog dugogodišnjeg 

problema. Zadnjih se godina o tome razgovaralo najprije sa AUDI-em,zatim sa DUDI-em, pa 

sada i sa Ministarstvom imovine da sa nadležnim ministarstvima kvalitetnije riješe prostor za 

navedene zavode, na način da se isti otvore na kvalitetnijem i lakše pristupnom mjestu za 

nemoćne građane. Grad je zadnjih godina u više navrata pokrenuo inicijativu za premještaj tih 

ureda na drugu lokaciju, a u tom je cilju dan i prijedlog za reorganizaciju objekta bivšeg Štaba 

teritorijalne obrane i prebacivanje ureda zavoda na tu lokaciju. Međutim, nije došlo do nekog 

posebnog odaziva od strane ondašnje Agencije, odnosno sadašnjeg Ministarstva. Zadnjih se 

mjeseci, u kontaktima sa novim ministrom, možda nešto počelo pokretati, a jedna ideja je  (o 

kojoj prvi put javno govori) da se na spomenutoj lokaciji bivšeg Štaba teritorijalne obrane 

napravi jedan administrativni centar u kojem bi, na jednom mjestu, bili svi gradski, županijski 

i državni uredi, a time i uredi spomenutih zavoda. Dakle, s obzirom na iskazani interes od 

strane Ministarstva imovine, postoji nada da bi se možda moglo i započeti s realizacijom te 

ideje. Teško je reći u kojem terminu ali za par godina sigurno će se nešto pokrenuti.  

 

4. Zoran Rabar, iznio je sljedeća pitanja i inicijativu: 

 

Pitanja: 

„ 1. Grad Poreč je zajedno sa bivšim općinama poreštine i Općinom Tinjan krenuo još 

2014. godine u zajednički projekt oko pripreme dokumentacije za super brzi internet čime bi 

svako kućanstvo dobilo brzinu od barem 30MB. Sadašnje brzine su puno manje i ništa se po 

tom pitanju nije napravilo. Zanima me da li taj projekt ide dalje i što se poduzima po pitanju? 

 

2. Prošli saziv Vijeća bio je donio novi plan uređenja Zelene lagune u pogledu golf 

projekt. Zanima da li je taj projekt još uvijek aktualan i da li se nešto radi po tom pitanju ili 

projekt stoji negdje u ladici? 

 

Inicijativa: 

1. Fasada crkve Gospe od Anđela na Trgu slobode nije u naročito reprezentativnom 

stanju, a s obzirom da se nalazi u samom centru grada i na lokaciju koju turisti često odabiru 

za slikanje, moja inicijativa je da se stupi u kontakt sa porečkom Župom radi dogovora o 

mogućem rješavanju tog pitanja, čime bi se pridonijelo uređenju tog glavnog gradskog trga“. 

 

 Pročelnik Damir Hrvatin, odgovarajući na pitanje vijećnika oko projekta golfa u 

Zelenoj laguni, naglasio je kako projekt nije u ladici već se na njemu radi kroz dvije bitne 

teme, a to je rješavanje imovinsko pravnih odnosa i priprema tehničke dokumentacije. Što se 

tiče tehničke dokumentacije napravljeno je gotovo sve što je potrebno, napravljeni su 

pripremni radovi, izrađena je i donijeta Studija utjecaja na okoliš od strane Ministarstva 

zaštite okoliša, od strane Gradskog vijeća izrađen je i donijet urbanistički plan uređenja i 
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napravljena je projektna dokumentacija za igralište, golf kuću i za servisnu kuću. U 

tehničkom smislu je priprema napravljena na način da se ide prema lokacijskoj, a kasnije i 

građevinskoj dozvoli, kao preduvjetima da bi se mogao program kandidirati na Eu fondove. 

Vezano za imovinsko pravne odnose, prethodni i sadašnji gradonačelnik je u više navrata 

komunicirao sa Državom, jer se radi o tome da je na više od pola terena vlasnik Republika 

Hrvatska kroz različite vrste državnog zemljišta. Jedan dio je u vlasništvu Porečko-Pulske 

biskupije dok je jedan manji dio u privatnom vlasništvu. Ovaj tehnički element je preduvjet za 

rješavanje imovinsko pravnih odnosa jer Država traži takvu proceduru. U tom smislu je rađen 

jedan materijal od strane Ministarstva turizma, koji je rangirao nekakvu ljestvicu mogućnosti 

za realizaciju golfa u Hrvatskoj i istim se golf igralište u Zelenoj laguni smatra, ne u najvišoj, 

već prvoj sljedećoj kategoriji mogućnosti za realizaciju u nekom realnom vremenu. To bi 

značilo da će se moći, kada program bude pripremljen, projekt kandidirati i na sredstva 

Ministarstva turizma.  

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, nadovezao se na prethodnu diskusiju, naglasivši kako 

je upravo sada trenutak da se kroz realizaciju tog projekta napravi još jedan iskorak u turizmu 

u smislu obogaćivanja turističke ponude, tako da će sigurno biti predložena jedna stavka 

proračuna za narednu godinu vezano za projekt golfa u Zelenoj laguni.  

 Što se tiče širokopojasnog interneta, činjenica je da Grad uvijek prati sve natječaje koji 

su u najavi, pa je tako i ovaj natječaj EU bio u najavi. Raspisivanje natječaja čeka se već dvije 

godine, a prema posljednjoj informaciji bit će raspisan u 2018. godini. Pod uvjetom da se na 

tom natječaju dobiju sredstva, svi radovi bi trebali biti gotovi do 2020. ili 2021.godine. Grad 

je do sada napravio sve pripreme za sudjelovanje na natječaju čim bude raspisan. 

 Što se tiče inicijative za uređenje fasade crkve na Trgu slobode, već su vođeni 

razgovori sa Župnikom i Biskupom, ne samo oko uređenja te fasade već i za uređenje zvonika 

Eufrazijeve bazilike. Crkva ima gotov projekt koji je trenutno kod konzervatora, tako da se 

očekuje da će u skorom razdoblju realizirati sanacija navedenih crkvenih objekata. 
 

(Inicijativa je upućeno Upravnom odjelu za prostorno planiranje i zaštitu okoliša KLASA: 

011-01/17-01/177, URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

5. Maurizio Zennaro iznio je sljedeću inicijativu i pitanja: 

  

Inicijativa: 

„ Kontaktirao me je jedan mještanin naselja Žbandaj i zamolio me da proslijedim 

inicijativu kojom predlaže da se planira postavljenje ležećih policajaca blizu Područne škole 

Žbandaj ili da se na neki drugi način zajamči sigurnost učenika i ostalih mještana. Naime 

brojni vozači koji dolaze iz smjera Pazin, da bi izbjegli semafore kod Žbandaja, prometuju 

kroz naseljem i prolaze blizu škole Žbandaj. U tom prometovanju kroz naseljeno mjesto 

vozači ne poštuju ograničenja brzine i time ugrožavaju sigurnost pješaka i ostalih sudionika u 

prometu. Ujedno bih zamolio da mi gradonačelnik odgovori kakva je procedura po pitanju 

naselja Antonci, naime, već je prošlo više od mjesec dana od početka nove školske godine, a 

da još nije riješen pješački prijelaz za učenike. 

 

 Pitanja: 

 1. Grad Poreč-Parenzo je u više navrata raspisivao natječaj za idejno rješenje 

uređenja uvale Peškera. Zadnji prijedlog razvojnog projekta uvale Peškera predstavljen je 

18. srpnja 2013.godine. Građane zanima da li je predstavljeni razvojni projekt uvale Peškera  

od 18. srpnja 2013. godine još uvijek aktualan ili je Grad odustao od spomenutog projektnog 

prijedloga? 
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2. Ovo pitanje postavljam predsjedniku Gradskoga vijeća, Deanu Pauletiću. U 

dosadašnjem radu, kao predsjednik Gradskoga vijeća Grada Poreča-Parenzo, dokazali ste 

dosljednost u primjeni i poštivanju Poslovnika o radu Gradskoga vijeća, pogotovo kada se to 

odnosilo na vijećnike ne vladajuće stranke. Stoga molim dosljednu primjenu Poslovnika o 

radu Gradskoga vijeća i kada su u pitanju predstavnici izvršne vlasti Grada Poreča-Parenzo. 

Naime, sukladno članku 15. stavak 2. Poslovnika o radu Gradskoga vijeća, zatražio sam od 

pročelnika gospodina Poropata određene podatke, na što je on vješto izbjegao odgovor 

dostavljajući mi samo brojčane pokazatelje koje nisam tražio. Na sjednici Gradskoga vijeća 

koja je održana 20. rujna ponovio sam pitanje, uz ispriku što možda nisam bio dovoljno jasan, 

ali do danas još nisam dobio nikakav odgovor. Pitanje sam postavio nakon zamolbe jedne 

naše sugrađanke koja je uputila pročelniku Poropatu i gradonačelniku, te meni na znanje 84 

maila u kojima denuncira selektivno kažnjavanje poduzetnika zbog nepoštivanja Pravilnika o 

korištenju javnih površina, nedostatak dosljednosti komunalnih redara u primjeni Pravilnika, 

podilaženje komunalnih redara prema određenim poduzetnicima itd. Osim teksta, mailovi 

obiluju slikovnim materijalom s kojima gospođa potkrepljuje svoje tvrdnje. Ne odgovoriti na 

postavljeno vijećničko pitanje, osim što predstavlja upitnu uljudnost, predstavlja i grubo 

kršenje Poslovnika o radu Gradskoga vijeća. 

Zanima me koje mjere namjeravate poduzeti  naspram  pročelniku komunalnog 

odjela,  gospodinu Marinu Poropatu, koji uporno izbjegava dostaviti odgovor na postavljeno 

pitanje i time krši Poslovnik o radu Gradskoga vijeća? 

 

Pročelnik Marino Poropat, vezano za inicijativu o postavljanju ležećih policajaca u 

naselju Žbandaj, naglasio je da su se po tom pitanju već javljali građani tog naselja, tako da je 

postavljanje ležećih policajaca već u planu, a isto tako i pješačkog prijelaza u blizini škole, 

kao i uređenje autobusnog stajališta za autobus koji dovozi djecu u školu. 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, odgovarajući na pitanje vezano za projekt Peškera, iznio je 

da je na temelju svega što je posljednjih godina rađeno na tu temu, u proljeće ove godine 

napravljen program uređenja i koncepcija oblikovanja cjelokupnog prostora Peškere. S 

programom se nije izlazilo u javnost kako ne bi nepotrebno dobio neke druge konotacije, 

budući da se radi o tzv. „obiteljskom srebru“,  jednom velikom gradskom projektu o kojem je 

vrijedno kvalitetno raspravljati. Vrlo skoro bit će za vijećnike i članove radnih tijela 

napravljena jedna stručna prezentacija projekta, a isto tako i objaviti javnu raspravu. Ukoliko 

bude sve to prošlo na zadovoljavajući način, bit će, možda čak do kraja godine, predložena i 

odluka o izradi plana za područje Peškera, pod kojim se područjem smatra cijelo područje od 

povijesne jezgre (bivšeg restorana Peškera) sve do turističke zone Pical, uključujući i prostor 

Velikog parkirališta kao i prostor bivše hladnjače.  

 

Predsjednik Vijeća Dean Pauletić, rekao je kako nije imao informaciju o problemu u 

komunikaciji između vijećnika i Upravnog odjela za komunalni sustav, te je pozvao 

pročelnika da o tome izvijesti vijećnike. 

 

Pročelnik Marino Poropat,  najprije je odgovorio na pitanje vijećnika Zennara vezano 

za pješački prijelaz u Antoncima, naglasivši kako se radi o lokalnoj cesti koja je u ingerenciji 

Županijske uprave za ceste Istarske županije, za koju je Grad izradio elaborat i poslao ga na 

toj upravi na suglasnost, te se ista uskoro očekuje. 

Vezano za pitanje o podacima o kažnjavanju, naglasio je kako je identično pitanje 

dostavila i zainteresirana stranka kojoj je Upravni odjel za komunalni sustav dao općenite 

podatke o broju prekršaja za 2016. i 2017. godinu, kao i za konkretni traženi dan u osmom 

mjesecu ove godine, na koji je stranka implicirala da je jedino ona tog dana dobila kaznu. 

Provjerom u podacima komunalnog redarstva tog je dana izdano 15 kazni, tako da nema 
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elemenata na temelju kojih bi moglo biti riječi o nekom tzv. selektivnom postupanju 

komunalnih redara. Vezano za kazne, vode se prekršajni postupci po svim predmetima. 

Zatraženo je mišljenje Agencije za zaštitu osobnih podataka koja je odgovorila da svako 

davanje podataka fizičkih osoba, obrta i sl. predstavlja njihovo povrijeđeno pravo i sukladno 

Zakonu o zaštiti osobnih podataka, ukoliko se vode postupci, institucija ima pravo ne odati 

određene podatke. Dok se postupci pred nadležnim sudovima ne zgotove i presude ne postanu 

pravomoćne, svi podaci predstavljaju tajnu. 

   

Maurizio Zennaro, naglasio je da su njegovo pitanje i pitanje zainteresirane stranke, 

dva odvojena slučaja, tako da smatra da on, kao vijećnik, ima pravo na odgovor, te je citirao 

članak 78. Poslovnika o radu Gradskog vijeća koji glasi: „ Ako bi se odgovor odnosio na 

pitanja koja predstavljaju službenu, državnu ili vojnu tajnu ili je povjerljive naravi, 

dužnosnik, pročelnik ili rukovoditelj gradske ustanove ili trgovačkog društva može predložiti 

da odgovori na sjednici Vijeća bez prisutnosti javnosti.“. Prema tome, ako pročelnik kaže da 

se u konkretnom slučaju radi o koliziji sa Zakonom o zaštiti osobnih podataka, potrebno je 

hitno pristupiti izmjeni Poslovnika. Ako se čak o vojnoj tajni može raspravljati na zatvorenoj 

sjednici Vijeća, ne vidi razloga zašto se podaci o kažnjavanim osobama ne bi dostavili. To što 

pročelnik kaže da nema selektivnog pristupa od strane komunalnih redara, njegovo je 

mišljenje, zato smatra da bi trebalo prepustiti drugima da ocjenjuju kako se proteklog ljeta 

radilo sa komunalnim redarima i određenim poduzetnicima. Smatra da se podaci namjerno ne 

žele dati jer bi se iz istih jasno vidjelo da se pogodovalo i selektivno kažnjavalo. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasio je da je i on dobio ta 84 maila dotične 

stranke, i svaki je mail prijavljen komunalnim i prometnim redarima, kao i policiji. 

 

v.d. pročelnik Božo Jelovac, potvrdio je točnost i nespornost citiranog članka 78. 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća, međutim, kao što je pročelnik Poropat već rekao, postoji 

Zakon o zaštiti osobnih podataka koji se ne odnosi na tajne već na osobne podatke fizičkih 

osoba, koji propisuje na koji se način ti podaci mogu koristiti i iznositi ili ne iznositi, tako da 

postupak pročelnika i predsjednika Gradskog vijeća u primjeni Poslovnika, nije tim 

propisima. 

 

Na ponovno javljanje vijećnika Maurizia Zennara za riječ, predsjedatelj Dean 

Pauletić je odgovorio da je iskoristio svoje vrijeme, te mu je predložio da se ne oduzima 

vrijeme vjećničkog sata, te da nakon sjednice dogovore jedan termin za zajednički sastanak na 

kojem bi se rastumačila i raspravila predmetna tematika.  

 
(Inicijativa o postavljanju ležećih policajaca kod PŠ Žbandaj upućena je Upravnom odjelu 

za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/17-01/178 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

6. Eugen Stanissa iznio je inicijativu i pitanje koji su upućeni MO Mate Balota: 

  

Inicijativa: 

 „ Građani traže da se podnese zahtjev za uvođenje prirodnog plina i optičkog kabla u 

ostatku ulice Stipe Rajka gdje je dio već provučen, cijeloj Massa Lombardi, duž ulicu Ane 

Guštin i drugih malih ulica koje nisu uključene. Znam da postoji veći dio zainteresiranih 

stanovnika, bez obzira što su vlasnici stanova a ne cijelih zgrada. Zainteresirani su i za brži 

internet, pa bi bilo dobro da se ispita interes stanovnika tih ulica.“ 

 

 Pitanje: 
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 „ Na portalu Parentium.com izašao je u trećem mjesecu članak kako je MO Mate 

Balota dao inicijativu, a ja kao vijećnik dao sam amandman, da se osiguraju sredstva za 

uređenje zelene površine koja bi trebala postati park za čitanje knjiga. Građani pitaju kada će 

se pokrenuti uređenje parka za što su u proračunu su osigurana sredstva? 

  

 Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na inicijativu vijećnika, naglasio je da je 

Plinara Pula u posljednjih šest godina razgranala gotovo 40 kilometara plinovoda po gradu, te 

je predložio da zainteresirani stanari zgrada u navedenim ulicama upute jedan zahtjev prema 

Plinari, koja ima ured u Poreču, u Pionirskoj ulici.  Vezano za brzi internet već je odgovoreno 

po pitanju koje je postavio vijećnik Zoran Rabar. 

 Vezano za park za čitanje, njegovo je uređenje ugrađeno u proračun, napravljene su 

sve pripreme i sa prvom fazom misli se krenuti do kraja ove godine. 

 

7. Emanuel Rudan postavio je sljedeće pitanje: 

 „Dovršenjem projekta sustava odvodnje na području poreštine i dovršenjem Centra za 

gospodarenje otpadom Kaštijun doći će do poskupljenja odvoza smeća i distribucije vode 

preko 30% o čemu građani nisu obaviješteni. Što ćete učiniti da ublažite taj udar na džepove 

građana?“ 

 

 Direktor Milan Laković, naglasio je kako svaki razvoj donosi nove izazove i nove 

obaveze, tako da će se to isto tako desiti i kod zbrinjavanja otpadnih voda. Napomenuo je da 

ove godine nije u planu povećanje nikakvih cijena što se tiče zbrinjavanja otpadnih voda.  

 Vezano za zbrinjavanje otpada, naglasio je da su donesene obveze novog Zakona o 

zbrinjavanju otpada. Isto je tako poznato da je Kaštjun je dobio uporabnu dozvolu i pred 

početkom je rada, odnosno, primopredajom sa Fonda za energetsku učinkovitost na poduzeće 

Kaštijun, koji radi izračune, i vjerojatno će u narednom periodu Skupština Društva odrediti 

cijenu, koju će morati i prihvatiti i plaćati i Grad Poreč kao i sve ostale jedinice lokalne 

samouprave. 

 

8. Azeglio Picco, iznio je sljedeće inicijative: 

 

 „  1. Predlažem da se pozove direktora Županijske uprave za ceste i predsjednika 

uprave "Agrolagune" da se riješi problem velikih oborinskih bujica na dijelu županijske ceste 

od Molindria prema Mugebi. To sam pitanje postavio i u nekim prošlim mandatima, nakon 

čega u bile poduzete neke aktivnosti, međutim nakon svake malo veće kiše i dalje se stvaraju 

bujice koje nose sa sobom i zemlju i ostale nečistoće na prometnicu, te bi konačno trebalo 

pokušati nešto konkretno napraviti. 

 

 2. Predlažem da se nastavi s započetim procesom osnivanja srednje glazbene škole u 

Poreču, na način da se kod županijskih vlasti izlobira osnivanje iste. Poreč zaslužuje, s 

obzirom na broj polaznika Osnovne glazbene škole i na kapacitete kakve ima, da se na 

njegovom području osnuje i srednja glazbena škola, što bi bilo u interesu i okolnih općina i 

gradova sjevernog dijela poluotoka, budući da jedina takva škola postoji samo u Puli. 

 

3. Svojevremeno je na Gradskom vijeću iznio ideju o oživljavanju i revitalizaciji 

starogradske jezgre. Jedan od doprinosa tom cilju vidljiv je kroz pokušaj naseljavanja tog 

dijela grada mladim obiteljima sa malom djecom koji su jedini garant oživljavanja  

starogradske jezgre. Iz tog bi razloga pokrećem inicijativu da se kod jedne od budućih 

poticanih stambenih izgradnja predvidi gradnja stanova za mlade obitelji u tom dijelu grada, 

kojem samo svakodnevni dječji smijeh i graja mogu vratiti život, čime će se oživiti i trgovine i 

drugi sadržaji.  
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Nakon upozorenja predsjedatelja na istek vremena, pohvalio je organizaciju adventa 

koja je unijela živost u stari grad u periodu od  Sv. Maura pa sve to Tri kralja“. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na problem oborinskih voda na dijelu 

županijske ceste od Molindria prema Mugebi, naglasio je da će se ponovno urgirati na ŽUC i 

Agrolagunu radi sanacije terena u što će se svakako uključiti i gradski upravni odjel iako cesta 

nije u ingerenciji Grada. 

Vezano za osnivanje srednje glazbene škole u Poreču, to je u više navrata traženo od 

nadležnih državnih institucija, a upravo je sada pravi trenutak za pokretanje inicijative budući 

da je u tijeku izmjena mreže škola, što je i učinjeno. Osnovna glazbena škola Poreč ima preko 

300 učenika sa odličnim rezultatima i među najboljim je glazbenim školama u Hrvatskoj. 

 Što se tiče treće inicijative, naglasio je da će se kod popisa imovine u starogradskoj 

jezgri izviditi mogućnost realizacije spomenute poticane stanogradnje. 

 

9. Kristijan Žužić, iznio je sljedeće inicijative i pitanje: 

 

Inicijative: 

„1. Moja inicijativa odnosi se na numeriranje ili imenovanje parkirališta na području 

Grada Poreča-Parenzo kojih od Borika do Gradskog kupališta ima ukupno 11. Radi se o 

parkiralištima Borik, Vindija, M.Balota, Veliko gradsko parkiralište, Vrtovi, Cantina, Veli 

Jože, Škola, Žatika, Autobusni kolodvor i Gradsko kupalište.  

Predlažem da se zbog lakšeg snalaženja i kretanja turista ista numeriraju oznakama od „P1“ 

do oznake „P11“ ili imenuju i označe određenim bojama.  

Paralelno s time treba razraditi i plan kanaliziranja pješaka postavljanjem adekvatne 

pješačke signalizacije na križanjima ulica. Predlažem da se pješake: 

 -  sa parkirališta Borik i Vindija kanalizira kroz ulicu Nikole Tesle 

-  sa parkirališta M.Balota i Velikog gradskog parkirališta kanalizira kroz ulicu O.   

   Keršovanija i J. Šuran 

-  sa parkirališta Vrtovi, Partizanskom i Zagrebačkom ulicom 

-  sa parkirališta Cantina i V. Jože kanalizirati Vukovarskom ulicom i Trgom J.  

   Rakovac 

-  sa parkirališta Žatika i Škola kroz Pionirsku i ulicu V. Gortana prema ulici 8. Marta 

- sa parkirališta kod autobusnog kolodvora kanalizirati pješake kroz ulicu B. 

Milanovića i P. Kandlera 

 

2. Svjedoci smo i korisnici parkirališta kod Doma zdravlja, te vidimo da je na istom, 

zbog neriješene signalizacije prometovanja, uvijek prometni kaos. Mišljenja sam da 

regulacijom kružnog kretanja, uz minimalan trošak postavljanja 7-8 prometnih znakova i 

postavljanja gumenih elemenata za odvajanje prometnih tokova, možemo puno bolje riješiti 

navedenu problematiku. S toga predlažem da grad u dogovoru sa vlasnikom parkirališta 

pokuša riješiti taj problem na obostrano zadovoljstvo. Ovoj inicijativi prilažem i skicu.“ (skica 

je priložena zapisniku). 

 

Pitanje: 

„Svojevremeno je MO J. Rakovac pokrenuo izradu Pravilnika o posebno označenim 

parkirnim mjestima, kojim bi se točno definirala mjesta za invalide, skutere ili motocikle, taxi 

vozila i dostavna mjesta. Izradi smo i parkirni sat kojeg bi svaki korisnik koji stekne pravo 

morao koristiti prilikom korištenja dostavnog mjesta. Zanima me u kojoj je fazi njegova 

izrada i da li će se početi primjenjivati barem 90 dana prije početka turističke sezone 2018. 

godine?“ 
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Gradonačelnik Loris Peršurić, naglasio je da se iznesene inicijative oko numeriranja 

ili imenovanja parkirališta kao i postavljanje pješačke komunikacije na području grada, u 

potpunosti prihvaćaju, te je ujedno predložio da se isto tako pokrene označavanje svih 

postojećih kružnih tokova, a sve u cilju bolje orijentacije gostiju koji dolaze u naš grad.  

Što se tiče inicijative oko parkinga kod Doma zdravlja, ista će se proslijediti Istarskim 

domovima zdravlja kao vlasnika parkinga. O tom se problemu već vode određeni razgovori, 

pa je predloženo rješenje možda jedan od načina za kvalitetnije uređenje kretanja prometa na 

tom parkiralištu. 

Vezano za izradu Pravilnika o posebno označenim parkirnim mjestima, naglasio je 

kako je njegova izrada, kao i izrada niza drugih pravilnika, u tijeku. Većina pravilnika će biti 

donijeta još u ovoj godini, dok će se ostali donijeti početkom sljedeće godine, a svi će biti u 

primjeni prije početka naredne turističke sezone. 
 

(Inicijative su upućene Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/17-

01/182 i 183 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

10. Jakus Adriano odustao je od iznošenja pitanja i inicijative, već je iste predao 

predsjedniku Vijeća u pisanom obliku.  

Pitanje glasi: 

„Kako sam u posljednje vrijeme zaprimio veliki broj upita članova raznih udruga, 

klubova, grupa građana, rekreativaca i ostalih interesnih skupina koje su iskazale svoje 

zanimanje za korištenje školske sportske dvorane u Žbandaju, molim odgovor jesu li 

definirani uvjeti korištenja, zaduženja, termini, cijena sata i slično, te kada će se taj prostor 

staviti na raspolaganje zainteresiranima? Apeliram da to bude što prije.“ 
 

(Pitanje je upućeno Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom dopisom KLASA: 

011-01/17-01/185 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

Inicijativa glasi: 

„Dajem inicijativu za kvalitetnim dugotrajnim rješavanjem problema funkcioniranja, 

održavanja i higijene platoa između ulice Vladimira Nazora i Okrugle kule na koji se pristupa 

preko rampe uz Okruglu kulu. 

Navedeni prostor je turistička točka i jedan od ulaza u stari grad, a postojeće stanje 

daleko je od reprezentativnog. Već se godinama na tom prostoru nalaze trošni javni WC-i, 

parkiralište i kontejneri sa komunalnim otpadom. U ljetnim mjesecima dolazi do pojave vrlo 

neugodnih mirisa iz javnih WC-a i kontejner, smrdi na otpad, a mačke i galebovi sortiraju 

smeće. Time je narušena kvaliteta života i rada u široj okolici, te cjelokupna turistička slika 

našeg grada. 

Molim Gradonačelnika da sa svojim timom sagleda moguća rješenja i pristupi 

rješavanju navedenih problema prije iduće turističke sezone.“ 

 
(Inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/17-

01/184 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

11. Goran Gašparac, ukazao je na povredu članka 74. Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća koji govori da je dužnosnik, pročelnik upravnog tijela i službe, rukovoditelj gradske 

uprave i trgovačkog društva kojemu je pitanje upućeno, dužan pisano odgovoriti i odgovor 

dostaviti predsjedniku Vijeća u roku od 15 dana, te ukoliko ne mogu dati odgovor u roku od 

15 dana, dužni su putem predsjednika Vijeća obavijestiti vijećnika i navesti razloge zbog 

kojih nisu u mogućnosti odgovoriti u propisanom roku. Budući da je na sjednici održanoj 20. 

srpnja dao inicijativu gradonačelniku za formiranjem Inicijativnog odbora za spas i vraćanje 
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Agrolagune u ruke Porečana i građana poreštine, te na sjednici od 03.08. postavio pitanje oko 

problematike dodjele socijalnih stanova, na koje još nije dobio odgovor.  Upitao predsjednika 

Gradskog vijeća gdje je zapelo i zašto se dozvoljava kršenje Poslovnika?  

Prije postavljanja novih pitanja, dao je komentar na odgovor kojeg je dobio vezano za 

korištenje Vrtova kao gradsko parkiralište:  

„Na kraju prvog odjeljka piše sljedeće: 

„...dajemo sljedeći odgovor, a u privitku istog dostavljamo dokumentaciju nadležnih 

tijela o dodjeli na korištenje površine „Kantina Vrtovi“ 

 Odgovor sam dobio mailom među materijalima za ovu sjednicu, međutim bez 

navedenih priloga, pa molim da mi se isti dostave naknadno. 

 U svom odgovoru ste, na žalost, potvrdili da je Grad Poreč sve do 2017. godine 

prostor Vrtova najvećim dijelom koristio protupravno, bez odobrenja vlasnika - Republike 

Hrvatske, odnosno, bez potpisanih ugovora. To smatram nedopustivim jer, kako bi se Grad 

postavio kad bi privatnici počeli širiti svoje terase po javnim površinama bez odobrenja 

Grada, samo zato jer im to treba? Takav način poslovanja nije u redu i smatram da je Grad 

prvi koji mora poštivati zakone i propise ove zemlje, da bi onda mogao i prema drugima 

djelovati na isti način. 

 Međutim, ono što me najviše zabrinjava  u dobivenom odgovoru je to da Grad Poreč 

ne namjerava poduzeti ništa da se prostor Vrtova uredi kako je to UPU-om predviđeno, 

odnosno da se izgradi podzemna garaža iznad koje bi bio tematski park zelena. Sve dok se 

realizaciji tog projekta ne pristupi profesionalnije i ozbiljnije, to će parkiralište nažalost 

ostati u sadašnjem obliku, te će i dalje više ličiti na neko seosko sajmište automobila nego na 

moderno uređeno parkiralište u centru Poreča-perjanice hrvatskog turizma. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, upozorio je vijećnika na istek vremena i zamolio ga da 

ukratko postavi planirana pitanja, bez dugih komentara. 

 

 Goran Gašparac, je naglasio da po Poslovniku ima pravo na komentar i ukazivanje na 

povredu Poslovnika, što ne ulazi u vrijeme dozvoljeno za postavljanje pitanja, te je prešao na 

postavljanje pitanja. 

 „ 1. Pitanje upućujem gradonačelniku Lorisu Peršuriću. Naime od građana sam 

zamoljen da Vam postavim pitanje o derutnom izgledu fasade i vanjske stolarije zgrade na 

rivi, u samom središtu grada, koja je u vlasništvu Zagrebačke banke. Naime, naši građani 

smatraju da je takvo stanje zgrade sramotno za jednu uglednu bankarsku instituciju i ruglo za 

grad Poreč i postavljaju Vam pitanje namjerava li Grad Poreč išta učiniti kako bi natjerao 

vlasnika (Zagrebačku banku), da vanjski izgled zgrade dovede u red. 

Isto tako građani negoduju na terasu Gradske kavane ispod kancelarija Zagrebačke 

banke i susjedne stambene zgrade na samoj rivi, gdje je vlasnik prvotno natkrio svoje terase i 

zatvorio ih plastičnim zavjesama, zatim je plastične zavjese uklonio i zamijenio ih staklenim, 

fiksnim zidom, zatvorio ulaz u zgradu stanarima na katu (sa rive prema carini) i uzurpirao 

javnu površinu ispred ulaza u zgradu. 

Građani postavljaju pitanje da li je vlasnik kavane za sve gore opisano imao suglasnost i 

dozvolu Grada, kao i suglasnost konzervatora...  

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, ponovno je upozorio vijećnika i zamolio ga da konačno 

postavi pitanja, kako bi se neometano nastavilo s radom ove sjednice i omogućilo ostalim 

vijećnicima da dođu na red i postave svoja pitanja.  

 

 Goran Gašparac, izrazio je nezadovoljstvo ovakvim načinom vođenja sjednice, te je, 

napuštajući govornicu, predao pitanja u pisanom obliku na predsjednički stol.  

 Drugo pitanje koje je vijećnik predao glasi: 
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„ EU projekt Poreč – izgradnja kanalizacijske infrastrukture i pročišćavanja otpadnih 

voda – odobren je od EK-e sredinom 2013.godine, a njegov dovršetak i puštanje u rad trebao 

bi se dogoditi najkasnije do kraja 2018 godine, Realizacija projekta je u slijedećoj fazi: 

- dio projekta koji se odnosi na izgradnju kanalizacijske mreže dosegao je visoki stupanj 

gotovosti, 

- dio projekta koji se odnosi na izgradnju 4 uređaja za pročišćavanje otpadnih voda – 

čini se da opasno zakasni. 

Moje pitanje glasi: 

- koji su razlozi za kašnjenje u realizaciji izgradnje 4 uređaja za pročišćavanje i tko je 

za to odgovoran ? 

- postoji li opasnost da se zbog kašnjenja u realizaciji ne povuku sva odobrena 

financijska sredstva iz EU FONDOVA i koje su za to predviđene kazne EU? 

- hoće li građani Poreča, zbog kašnjenja u realizaciji i neispunjavanja uvjeta iz 

vodokomunalnih direktiva EU PROJEKTA POREČ biti izloženi dodatnim financijskim 

opterećenjima? 

- jesu li istinite informacije (koje su se pojavile u javnosti) da će Odvodnju Poreč 

uskoro posjetiti OLAF (europski USKOK) radi propitivanja postupka javne nabave? 
 

 
(Pitanje br. 1. je upućeno je Upravnom odjelu za komunalni sustav, a pitanje br.2. Odvodnji Poreč d.o.o. - 

dopisom KLASA: 011-01/17-01/186 i 187 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić, obratio se vijećniku kako nije potrebno da na svakoj 

sjednici Gradskog vijeća radi scene oko propisanih minutaža, naglasivši kako nastoji imati 

dovoljno tolerancije na takav način izlaganja, ali, kad se svi ostali vijećnici mogu pridržavati 

odredbi Poslovnika, trebao bi pridržavati i on.  

 Zamolio je v.d. pročelnika Ureda Grada da dade tumačenje vezano za primjedbu o 

povredi Poslovnika  

 

v.d. pročelnik Božo Jelovac, naglasio je kako treba razlikovati inicijativu i vijećničko 

pitanje. Inicijativa se dostavlja nadležnom tijelu da o njoj vodi računa u rješavanju određene 

problematike, tako da se na inicijativu može ali ne mora odgovoriti ovisno o njezinoj 

operativnosti i aktualnosti, a i sam Poslovnik o radu Gradskog vijeća ne traži da se na 

inicijative daje odgovor. Vijećničko pitanje, ako je takvim proglašeno od strane predsjednika 

Vijeća i upućeno nadležnom tijelu, tada vrijede rokovi na koje je upozorio vijećnik Gašparac 

a što je i Poslovnikom točno propisano, jer postoje rokovi za dostavljanje odgovora na 

vijećnička pitanja ili izvještavanje o nemogućnosti dostave odgovora.  

 

Goran Gašparac, osvrnuo se na izneseno tumačenje naglasivši da će u tom slučaju 

odustati od davanja inicijativa budući da one u tom slučaju nemaju smisla. Ako vijećnici nešto 

predlažu, a da predloženo nikoga ne obavezuje jer nije aktualno ili će aktualno biti tek za 

nekoliko godina, onda takve inicijative zaista nemaju smisla, a samim time nema smisla ni 

sam Poslovnik, kao ni rad ovakvog Vijeća i samih vijećnika. 

 

Predsjedatelj Dean Pauletić, obratio se vijećniku s primjedbom kako sebi uzima za 

pravo na troduplo trošenje vremena u odnosu na ostale vijećnike, što nikako nije korektan 

način korištenja govornice.  

 

Za riječ se javio Gradonačelnik Loris Peršurić, nadovezujući se na pitanje derutne 

fasade zgrade na rivi, podsjetio je da Grad, već drugu godinu za redom, iz spomeničke rente 
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sufinancira uređenje fasada na privatnim zgradama, pa je predložio da se stanari te zgrade 

jave na natječaj i ukoliko budu zadovoljavali potrebne uvjete, Grad će sufinancirati uređenje  

i te fasade. 

 

 Predsjedatelj je konstatirao da je vijećnički sat  istekao, naglasivši da svoja pitanja 

nisu uspjeli postaviti vijećnici Dejvid Lakošeljac i Dražen Prgić, nakon čega je odredio pauzu 

u trajanju od 10 minuta.  

 

_._ 

 

 

U nastavku sjednice, Dražen Prgić zatražio je da mu se dozvoli postavljanje 

vijećničkih pitanja budući da, zbog dužih izlaganja i diskusija pojedinih vijećnika, nije 

stigao na red tijekom vijećničkog sata. 

Predsjednik vijeća Dean Pauletić nije dozvolio vijećniku postavljanje pitanja 

naglasivši da je vijećnički sat završio.  

 

Vijećnika Prgić je, izrazivši nezadovoljstvo, pristupio predsjedničkom stolu i predao 

svoja pitanja u pisanom obliku, te napustio sjednicu uz riječi " ovo je demokracija na IDS-

ov način u kojoj ne želim sudjelovati, odnosno statirati". 

 

Predsjedatelj je konstatirao da je vijećnik Dražen Prgić napustio sjednicu, tako da 

Vijeće nastavlja rad sa 15 nazočnih vijećnika. 

 

Dražen Prgić predao je predsjedniku Vijeća sljedeća pitanja: 

 

“1. Zbog čega su roditelji koji redovito plaćaju produženi boravak i marendu u školi 

primorani kod javnog bilježnika ispuniti bjanko zadužnicu na 10.000,00 kn, što dovodi do 

nepotrebnog troška od 130,00 kn u već ionako opterećenom obiteljskom budžetu? 

 

2. Smatrate li da ste izborom Ronalda Žužića u NO "Usluge Poreč"prekršili svoju 

riječ da ćete paziti koga ćete staviti na te funkcije? 

 

3. U koju svrhu je osmišljena mobilna aplikacija "SMART POREČ", na čiju inicijativu 

je pokrenuta u predizborno vrijeme (do izbora je i funkcionirala), te zašto je početkom rujna 

ista ukinuta?“ 
 

(Pitanje br. 1. je upućeno je Upravnom odjelu za društvene djelatnosti,socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, 

pitanje br.2. Uslugi Poreč d.o.o., a pitanje br. 3. Gradonačelniku – dpisom  KLASA: 011-01/17-01/188, 189 i 

190 , URBROJ: 2167/01-07-17-1). 

 

 

TOČKA 2. 

Odluka o prijenosu poslovnog udjela u TD VSI Vodovod Butoniga d.o.o. Buzet 

 

Darko Jakac, član Uprave VSI Vodovoda Butoniga d.o.o. Buzet obrazložio je 

prijedlog Odluke o prijenosu poslovnog udjela u TD VSI Vodovod Butoniga d.o.o. Buzet u 

skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća je nakon uvodnog izlaganja otvorio je raspravu. 
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Zorana Rabara, zanimalo je hoće li ta podjela Grad Poreč nešto koštati tj. da li postoji 

neki trošak kojeg će jedinice lokalne samouprave morati podmiriti, te hoće li cijena vode za 

domaćinstvo nakon svega ostati jednaka sadašnjoj? 

 

 Darko Jakac, rekao je kako troškova zbog podjele imovine ne bi trebalo biti, jer 

Društvo ima određena sredstva, dovoljna za podmirivanje troškova stručnih i 

administrativnih poslova. Prioritetom smatra na ispravan način urediti cijenu vode koja se 

isporučuje Vodovodu Pula, koji je godinama sudjelovao u financiranju Butonige i izgradnji 

postrojenja Gradole. To za posljedicu ima sudjelovanje Vodovoda Pula u troškovima 

proizvodnje, zbog čega vodu koju dobiva od Istarskog vodovoda plaća po prosječnoj cijeni 

od 1,75 kuna. Nakon podjele imovine, cijenu će trebati korigirati, odnosno usuglasiti 

između Istarskog vodovoda Buzet i Vodovoda Pula. Realna cijena isporuke vode Vodovodu 

Puli, definirana je Zakonom o vodama, te će uz amortizaciju, koja će uvelike opteretiti 

poslovanje Istarskog vodovoda, iznositi oko 3 kune. Takvom će cijenom biti anuliran 

negativni efekt amortizacije i neće doći do promjene visine cijene za potrošače.  

   

 Azeglio Picco, upitao je da li će se išta mijenjati u omjeru vlasništva Istarskog 

vodovoda u Buzetu?  

 

 Darko Jakac, odgovarajući na postavljeno pitanje naglasio je da je udio Grada Poreča 

u Istarskom vodovodu velik, a prijenosom poslovnih udjela neće se sigurno dirati postojeći 

poslovni udjelu, međutim, temeljem Društvenog ugovora Istarskog vodovoda, o tome se na 

Skupštini uvijek može raspravljati, ali je za bilo kakvu izmjenu potrebna jednoglasna 

odluka svih članova, a s obzirom da ih ima 24, biti će teško ikada  donijeti takvu odluku. 

 

 Mario Ritoša, naglasio je kako građane vjerojatno i ne zanima sama transformacija i 

udjeli jedinica lokalne samouprave u Istarskom vodovodu, već ih interesira hoće li kvaliteta 

usluge Istarskog vodovoda Buzet biti jednaka dosadašnjoj ili bolja? 

 

 Darko Jakac, rekao je kako se u sustavu vodoopskrbe teoretski ništa ne mijenja, jer 

oba vodovoda tj. Istarski vodovod  Buzet i Vodovod Pula, od 2003. godine zajedno koriste i 

upravljaju cijelim sustavom. Problem je u tome što imovinu nisu prenijeli u knjige onda kad 

su trebali. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio 

na glasovanje predloženu Odluku, nakon čega je utvrdio da je, jednoglasno, donijeta 

 

O D L U KA 

 o prijenosu poslovnog udjela u TD VSI Vodovod Butoniga d.o.o. Buzet 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/175 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 3. 

Izvješće o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo u 2016. godini 

i 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo  

za 2017,. godinu 
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Boris Rogić, prezentirao Izvješće o stanju sustava civilne zaštite na području Grada 

Poreča-Parenzo u 2016. godini i Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području 

Grada Poreča-Parenzo za 2017- godinu, sukladno materijalu koji je vijećnicima dostavljen u 

prilogu poziva na ovu sjednicu.  

 

Predsjednik Vijeća je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-Parenzo u 

2016. godini 

i 

O D L U K A 

o prihvaćanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Poreča-

Parenzo za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/155, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 4. 

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana 

„Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2016. godinu 

 

 Ravnateljica Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana „Bernardo 

Parentin“ Poreč-Parenzo – Ester Zarli,  prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće 

škole za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i 

koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

 Zoran Rabar, s obzirom na informaciju iz medija o većem broju prvašića koji su ove 

godine krenuli u prvi razred u Osnovnu školu Poreč, zanima ga kakva je situacija u 

Talijanskoj osnovnoj školi s brojem upisane djece? 

 

 Ester Zarli, odgovorila je da je prošle i pretprošle godine u prvi razred upisano 23 i 21 

učenik, a ove godine 7. Prema informacijama iz dječjeg vrtića, sljedeće se godine očekuje rast 

broja prvašića. 

 

 Eugen Stanissa, nadovezao se na problem kojeg je ravnateljica istaknula tijekom 

uvodnog izlaganja, a odnosi se na sigurnost djece prilikom dolaska i odlaska iz škole zbog 

velikog broja vozila koja u tada cirkuliraju oko škole. Zanima ga da li se možda razmišljalo o 

mogućem ograničenju korištenja kartica za ulazak u stari grad roditeljima koji imaju veću 

djecu ili omogućavanje dovoženja veće djece do hotela Palazzo odakle bi odlazili pješice do 

škole, što određeni broj djece i radi? 

 

 Ester Zarli, naglasila je da kartice za ulazak u stari grad i dovoženje djece do škole 

imaju samo roditelji vrtićke djece i učenika od prvog do četvrtog razreda. Nakon završenog 
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četvrtog razreda roditelji vraćaju kartice ali činjenica je da se u kišnim danima svako dijete 

želi dovesti do same škole i naravno da se tada stvara gužva. 

   

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

  

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana „Bernardo Parentin Poreč-Parenzo 

za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/139,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 5. 

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice „Radost“ 

Poreč za 2016. godinu 

 

 Ravnateljica Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice „Radost“ Poreč – Divna 

Radola,  prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće predškolske ustanove za 2016. 

godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je 

sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Goran Gašparac, upitao je da li se razmišlja o zapošljavanju logopeda budući da se u 

toj najranijoj dječjoj dobi najlakše i intervenira? 

 

 Divna Radola odgovorila je kako je pedagoškim standardom točno određeno tko su 

stručni suradnici Vrtića, pa tako i logoped. U ovom trenutku u DV Radost nema logopeda i 

nema prostornih uvjeta za njegov rad, ali se u dogovoru s Gradom, djecu s evidentiranim 

smetnjama upućuje logopedu u Zdravi grad.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

  

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Predškolske ustanove dječji vrtići i jaslice „Radost“ Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/152,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 6. 

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2016. godinu 

 

 Ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo – 

Nataša Musizza,  prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće predškolske ustanove 
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za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji 

je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/138,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

  

TOČKA 7 

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Umjetničke škole Poreč za 2016. godinu 

 

 Ravnateljica Umjetničke škole Poreč – Sanjica Sara Radetić,  prezentirala je Izvješće 

o radu i financijsko izvješće Umjetničke škole za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

 Azeglio Picco, pohvalio je i ravnateljicu, profesore i sve učenike na postignutim 

rezultatima na svim mogućim natjecanjima  tijekom svih prošlih godina od osnivanja 

Umjetničke škole. 

 

Slavko Fornažar,  je također izrazio zadovoljstvo radom  Umjetničke škole u kojoj se 

školuju i njegove dvije kćerke. Složio se da uvjeti u kojima se održava nastava nisu 

primjereni. S obzirom da se grade dvije nove škole, bilo bi dobro razmisliti da li bi možda u 

tom zgradama bilo mjesta za djelovanje Umjetničke škole, budući da će se redovna nastava u 

u istima održavati samo u jednoj smjeni? 

  

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

  

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Umjetničke škole  Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/137,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 8.  

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Fonda Zdravi grad  Poreč  za 2016. godinu 

 

 Koordinatorica projekta Zdravi grad – Nataša Basanić Čuš,  prezentirala je Izvješće 

o radu i financijsko izvješće Fonda za 2016. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 
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 Predsjedatelj Dean Pauletić je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Goran Gašparac, podsjetio je da je u raspravi po Izvještaju o radu Dječjeg vrtića 

Radost rečeno da je pri Zdravom gradu zaposlen logoped, pa ga zanima malo više o tome- 

 

Nataša Basanić Čuš, iznijela je da je Grad osigurao uvjete da se u 2016. godini, pred 

kraj godine, u honorarni rad uvede jedan logoped. U gradskim strukturama puno se 

raspravljalo o tome da li je bolje logopeda zaposliti u vrtiću ili u savjetovalištu Zdravog grada. 

Novi zakon je propisao da logoped npr. vrtića Radost, ne bi mogao primiti dijete iz neke 

druge ustanove, što nije bilo ni u interesu Grada kao ni stručnog tima koji izjednačava sve 

građane i pogotovo djecu kao ranjivu skupinu. S obzirom da Grad nastoji stvoriti jednake 

uvjete za svu djecu u predškolskom odgoju, krenulo se s honorarnim logopedima. Zanimanje 

logopeda je inače deficitarno i čak kad bi se htjelo odmah zaposliti osobu tog zanimanja to ne 

bi bilo lako ostvarivo. Logopedi rade s djecom dva radna dana u tjednu, a prednost imaju 

djeca predškolskog uzrasta, jer je osnovna škola pokrivena logopedom. Pokušava se na razne 

načine dobiti logopeda za puno radno vrijeme, pa se u tom cilju stupilo u kontakt i sa 

fakultetom u Zagrebu gdje se za to zanimanje školuje vrlo mali broj studenata. Sugerirano je 

Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, zdravstvenu zaštitu i socijalnu skrb da se logopedi 

ponovno uvedu kao deficitarno zanimanje za dodjelu stipendije.  

 

Goran Gašparac, s obzirom da u Poreču postoje čak tri logopeda (njegova supruga, 

gđa. Mauri Žaja i gđa. Simić Sonja), predložio je da se možda pokuša s njima porazgovarati u 

pogledu pokrivanja preostala tri dana u tjednu kroz honorarni rad. 

 

Nataša Basanić Čuš, rekla je da će se o tome voditi računa ukoliko se bude ukazala 

potreba.  U ovom trenutku nema liste čekanja ali prema pokazateljima na broj živorođene 

djece povećava se broj djece s teškoćama s kojima se radi u Centru za rehabilitaciju Veruda, 

dok se u Zdravom gradu se prihvaćaju samo djeca urednog psihofizičkog razvoja koja imaju 

isključivo jezično-govorne teškoće. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

predloži prihvaćanje predmetnog izvješća, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

  

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Fonda „Zdravi grad“  Poreč za 2016. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/151,  

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 9.  

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini  

k.č.br. 4680/20 k.o. Poreč 

 

Pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom - Vesna Đulijano 

Petrović, obrazložio je predloženu Odluku u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

Odluka o o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini  

k.č.br. 4680/20 k.o. Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/17-01/163, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

TOČKA 10.  

Odluka o kriterijima za financiranje JVP CZP Poreč za 2017, godinu 

 

 Božo jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada obrazlažući predloženu Odluku podsjetio 

je da je na prošloj sjednici Gradskog vijeća bilo govora o Javnoj vatrogasnoj postrojbi, 

njenom osnivanju, registraciji, obnovljen je Sporazum o osnivanju i dana je suglasnost na 

Statut. Država, u skladu sa Zakonom o financiranju jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave i Uredbom o načinu izračuna iznosa pomoći izravnanja za decentralizirane 

funkcije jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave za 2017. godinu, sudjeluje u 

financiranju javnih vatrogasnih postrojbi, na način da namjenski prepušta prihode iz dodatnog 

udjela poreza na dohodak visini od 1%.  

Odlukom o minimalnim financijskim standardima za decentralizirano financiranje redovite 

djelatnosti javnih vatrogasnih postrojbi u 2017. godini utvrđeni se minimalni financijski 

standardi za financiranje rashoda za zaposlene, te materijalne i financijske rashode javnih 

vatrogasnih postrojbi u 2017. godini, koje snosi Država. Temeljem navedenih propisa 

sredstva se prepuštaju se svim suosnivačima za financiranje redovnog funkcioniranja JVP 

CZP, razmjerno njihovom udjelu u financiranju koji je prikazan u tabeli prikazanoj u tekstu 

obrazloženja uz predloženu odluku. Kako financiranje  JVP CZP Poreč, uz znanje i suglasnost 

svih ostalih osnivača, u cijelosti ide kroz gradski Proračun, u Proračunu Grada Poreča-

Parenzo za 2017. godinu prikazana su ukupna sredstva za financiranje postrojbe u iznosu od 

7.663.600,00 kuna,  koji iznos se sastoji  od pomoći za minimalni standard decentraliziranih 

funkcija, te od sredstava svih osnivača, razmjerno njihovom udjelu u financiranju ustanove,  

za  javne potrebe iznad standarda. Država traži donošenje Odluke o kriterijima za financiranje 

Javne postrojbe radi namjenskog trošenja sredstava i mogućnosti nadziranja njihovog 

trošenja. Radi se o deklarativnoj odluci koja je odraz financijskog plana Javne postrojbe a 

takve su odluke donašane i proteklih godina. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Adriano Jakus, upitao je plaćaju li jedinice lokalne samouprave svoje obveze redovno 

ili ima kašnjenja? 

  

Gradonačelnik Loris Peršurić odgovorio mu je kako postoji značajan dug prema 

Gradu Poreču od Općine Višnjan s kojom je stupljeno u kontakt kako bi se dugovanje čim 

prije naplatilo i proslijedilo sredstva Javnoj vatrogasnoj postrojbi. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  
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O D L U K A 

Odluka o kriterijima za financiranje JVP CZP Poreč za 2017, godinu 

  

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga – KLASA: 011-01/17-01/173, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2).  

 

 

TOČKA 11. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 

Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, obrazlažući 

predloženu Odluku iznio je da je Gradsko vijeće Grada Poreča-Parenzo donijelo 21.04.2016. 

godine Odluku o komunalnom doprinosu. Tom je Odlukom bilo omogućeno umanjenje 

komunalnog doprinosa za 30% od cjelokupnog iznosa u slučaju gradnje gospodarskih 

građevina na području Grada Poreča - Parenzo do zaključno 31.12.2016. godine. Izmjenama i 

dopunama Oduke predlaže se da to umanjenje komunalnog doprinosa za investitore koji 

namjeravaju graditi gospodarske građevine na području Grada Poreča ostane i dalje 30% i to 

zaključno do 31. prosinca 2018. godine. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj odluci 

 

Maurizio Zennaro, osvrnuo se na obrazloženje koje je dostavljeno uz prijedlog ove 

Odluke u kojem stoji da bi se predloženom izmjenom omogućilo poduzetnicima da prilikom 

gradnje gospodarske građevine (hotela, kampova i drugih vrsta gospodarskih objekata za 

smještaj, osim ruralnih kamp odmorišta, turističkih rezidencija, objekata za odmor i 

povremeno stanovanje, trgovina, ostalih ugostiteljskih objekata, objekata za obavljanje 

turističke, zabavne i sportsko-rekreativne djelatnosti, poslovnih objekata proizvodne i servisne 

namjene, skladišta i građevina poslovne namjene) budu oslobođeni plaćanja 30% od ukupnog 

iznosa komunalnog doprinosa. Ako je to antirecesijska mjera, čini mu se da je svi ne 

doživljavaju. Ukoliko netko otvori poslovni ili servisni objekt u kojem će zaposliti 5, 10 ili 

više radnika, trebalo bi i njemu pogodovati i spustiti komunalni doprinos za 30%. Čini mu se 

da je to odluka koja ide u smjeru pogodovanja krupnom kapitalu, jer tko će ako ne oni u tom 

recesijskom trenutku ulagati na takav način. Slično smo napravili 2013. kad smo za 30 ili 40% 

smanjili porez na potrošnju svim hotelima koji povise kategoriju. Odluku podržava, ali treba 

razmisliti zašto se iz te odluke izostavilo neke objekte poslovno-servisne namjene? Misli da bi 

i onim investitorima koji žele uložiti u te djelatnosti također trebalo smanjiti komunalni 

doprinos za 30%, a ne samo krupnom kapitalu. Podsjetio je kako je Valamar u 2015. godini iz 

Poreča u Luksemburg i Austriju odnio 35 milijuna kuna, dok je u Čile otišlo 15 milijuna eura, 

tako da nije baš siguran da i dalje treba pogodovati tom krupnom kapitalu. 

 

 Pročelnik Marino Poropat, pretpostavlja da je vijećnik čitao obrazloženje u kojem su 

taksativno navedene sve gospodarske građevine koje se oslobađaju plaćanja navedenog 

postotka komunalnog doprinosa i to... hoteli, kampovi i druge vrste gospodarskih objekata za 

smještaj osim ruralnih kamp odmorišta,...dok se na sve ostale navedene građevine odnosi 

popust. Znači, u samoj odluci piše da se mijenja članak 11. stavak 7.  koji glasi "Investitorima 

koji na području Grada Poreča-Parenzo grade gospodarske građevine iz članka 4. stavak 4. 

alineja a), b) i c) ove Odluke...” i ako se pogleda osnovna Odluka iz prošle godine pod a) 

spadaju hoteli, kampovi i druge vrste gospodarskih objekata za smještaj osim ruralnih kamp 

odmorišta turističke rezidencije i objekti za odmor, pod b) spadaju trgovina, ostali 

ugostiteljski objekti, objekti za obavljanje turističke, zabavne i sportsko-rekreativne 
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djelatnosti, dok pod c) spadaju poslovni objekti proizvodne i servisne namjene, skladišta i 

građevine poslovne namjene. Znači popust se odnosi na sve navedene gospodarske građevine. 

 

Maurizio Zennaro, potvrdio je da je čitao tekst obrazloženja uz odluku iz kojeg nije 

baš razumljivo na koje se građevine odnosi popust, pa bi radi boljeg praćenja bilo dobro da je 

u privitku materijala dostavljena i lanjska temeljna odluka o komunalnom doprinosu. 

 

Goran Gašparac, predložio je da se predložena Odluka još dodatno izmijeni na način 

da se osim na gospodarske odnosi i na stambene građevine, čime bi se poticalo mlade ljude u 

osiguranju stambenog prostora za život. Predložio je još jednu izmjenu i to da se odluka 

odnosi isključivo samo na mala poduzeća i obrtnike sa sjedištem u Poreču, da se izuzmu 

velika poduzeća i gospodarstva jer je Plava laguna 2015. godine imala neto dobit od 

67.800.000,00 kuna, a Valamar te iste godine 105.000.000,00 kuna, pa prema tim 

pokazateljima oni svakako nisu u recesiji i ne bi im trebalo pogodovati da ih se sa manjim 

komunalnim doprinosom potiče na ulaganja. Predloženu će Odluku podržati ukoliko se 

prihvate ove dodatne izmjene, u suprotnom će biti suzdržan. 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić podsjetio je da se prijedlog Odluke odnosi na sve i 

pozvao na odgovornost, kako izvršne tako i predstavničke vlasti, jer komunalni doprinos čine 

namjenska sredstva koja treba namjenski i trošiti za građenje i korištenje objakata i uređaja 

komunalne infrastrukture. Naglasio je da je predloženi popust od 30% u skladu sa 

standardom kojeg Poreču ima, dodavši da taj popust moguće i povećati, ali onda više neće 

biti istog standarda. 
 

Pročelnik Marino Poropat dodao je kako je bilo pokušaja nekih jedinica lokalne 

samouprave u Hrvatskoj da komunalni doprinos, kao javno davanje, definiraju različito za 

pojedine skupine građana i poduzetnika, ovisno o sjedištu, ali je Ustavni sud to proglasio 

neustavnim, pred Ustavom svi moraju biti jednaki bez obzira na sjedište tvrtke i ne može se 

za samo za neke rezidencijalne fizičke ili pravne osobe davati određeni popust. Komunalni 

doprinos veže se za određenu namjenu građevine koja se gradi a ne za to tko je investitor. 

 

Vijećnik Maurizio Zennaro se ponovno javio za riječ, na što ga je Predsjednik vijeća 

upozorio da je iscrpio svoje pravo na diskusiju i zamolio ga da ne dobacuje iz klupe.  

 

Slavko Fornažar prihvatio je pojašnjenja da popusti moraju biti jednaki za sve. No, 

upozorio je da se rezanjem komunalnog doprinosa reže i jedan od najizdašnijih gradskih 

prihoda. Uvijek postoji razlog „za“ i „protiv“, dakle, ako se sreže jedan takav doprinos bit će 

više investicija koje će donijeti više radnih mjesta itd., a s druge će strane biti manje prihoda 

za javne potrebe, tako da je upitno da li je ovo pravi način za dovođenje investicija u grad. 

Stav Grada sadržan je u predloženoj odluci, neki su vijećnici za a neki protiv istog, a sam bi 

se usudio predložiti da se možda ne odobri nikakav popust, ali da se ipak građanima i 

gospodarstvenicima izađe u susret kroz razne programe koje bi donijelo ovo Gradsko vijeće.  

Mišljenja je da je velikim investitorima koji dolaze u Grad taj doprinos u cjelokupnoj 

investiciji nije niti približno toliko značajan koliko je malom gospodarstveniku važna svaka 

kuna. Predložio je da porezi ostanu kakvi jesu, a da se iz istih malim poduzećima financiraju 

subvencije za razvoj. Tako bi se na indirektan način poticalo gospodarstvo, a isto tako i 

zadržalo pravednost koju Ustavni sud nalaže. 
 

Predsjednik Vijeća je konstatirao da je vijećnik Zennaro napustio sjednicu, tako da 

Vijeće nastavlja rad sa 14 vijećnika. 
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Gradonačelnik Loris Peršurić složio se s vijećnikom Fornažarom, dodavši kako Grad 

Poreč ima više nivoa pomoći, pogotovo mladim poduzetnicima, naglasivši kako u ovako 

centraliziranoj državi, lokalna razina nema previše mogućnosti pomoći gospodarstvenicima, 

pa se pokušava koristiti ono što je moguće. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće sa 11 

glasova ZA, 2 SUZDRŽANA glasa i 1 glas PROTIV donijelo  

 

O D L U K U 

izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni su dio priloga – KLASA: 011-01/17-01/176, 

URBROJ: 2167/01-07-17-2,3).  

 

  ___.___ 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu, te je zaključio sjednicu. 

  

 Sjednica je zaključena u 21,00 sat. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Dean Pauletić 

 

 

 

 

 

 


